

Administrative Notices

Issued under the authority of the
Under-Secretary of State for External Affairs



Avis administratifs

Publication autorisée par le Sous-secrétaire d'État
aux Affaires extérieures

Number 48

November 27, 1989

Numéro 48

le 27 novembre 1989

ADMINISTRATIVE INFORMATION

Electronic Data Processing Security

All employees, and in particular those who have recently received or are about to receive a COSICS terminal, should familiarize themselves with Chapter 11 of the Manual of Security Instructions (EAIT 13) dealing with Electronic Data Processing (EDP) Security. This new chapter has been distributed to manual holders with amendment list AL 20 dated November 1.

For questions concerning the contents of the chapter, please call ISS (995-0522), and for questions concerning distribution of manual amendments, please call MISA (992-0258).

Security Labelling of Facsimile (Fax) Machines

It has recently been discovered that a classified document was transmitted over a non-secure fax machine in the Lester B. Pearson building to another government department in the National Capital Region. Employees are advised that all classified information leaving the department must be transmitted via the Comcentre (MITC). Divisions who are in possession of fax units for the transmission of unclassified information only, are responsible for ensuring that these units are clearly labelled "Unclassified transmission only" and for maintaining a record or log of all transmissions sent over each fax unit.

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFS

Sécurité informatique

Tous les employés, et en particulier ceux qui viennent de recevoir ou sont sur le point de recevoir un terminal COSICS, devraient prendre connaissance du chapitre 11 du Manuel des instructions de sécurité (AECE 13) portant sur la sécurité informatique. Ce nouveau chapitre a été distribué aux abonnés avec la Liste de modifications LM 20 datée du 1^{er} novembre.

Pour toute question touchant le contenu du chapitre, appeler ISS (995-0522), et pour toute question portant sur la distribution de la modification au manuel, appeler MISA (992-0258).

Étiquetage des télécopieurs non protégés

Nous avons découvert récemment qu'un document protégé avait été transmis à un ministère fédéral dans la région de la Capitale nationale au moyen d'un télécopieur non protégé situé dans l'édifice Lester B. Pearson. Nous tenons à rappeler à tout le personnel que les renseignements protégés doivent être transmis à partir du Ministère via le Centre des télécommunications (MITC). Les directions qui ont en leur possession des télécopieurs destinés uniquement à la transmission de renseignements non protégés doivent veiller à ce que ces appareils soient munis d'étiquettes portant l'inscription "Réservé à la transmission de documents non protégés", et à ce qu'un registre soit tenu de toutes les transmissions effectuées par chaque télécopieur.